



2023 衛武營爵士週
2023 Jazz at Weiwuying

薛詒丹 × 方斯由
《白露爵士夜》

aDAN × S'yo
White Dews Jazz Night

2023.9.8 Fri. 19:30

衛武營表演廳
Weiwuying Recital Hall

演出全長約 110 分鐘，含中場休息 20 分鐘。
Duration is 110 minutes with a 20-minute intermission.



National Kaohsiung
CENTER FOR THE ARTS

WEI WUYING

衛武營 國家藝術文化中心
國家表演藝術中心 National Performing Arts Center

節目簡介 Synopsis

創作女聲薛詒丹以〈糖衣〉單曲入圍第 11 屆金音獎「最佳節奏藍調歌曲獎」後，再度以單曲〈南門路上〉入圍第 13 屆金音獎「最佳爵士歌曲獎」；於 2022 年推出個人首張創作專輯《倒敘》，重新歸零，發起一場找回自己聲音的溫柔革命。而目前旅居荷蘭的鋼琴暨作編曲家方斯由，則繼 2019 年以首張專輯《孤獨國》獲得國際獎項後，再度於疫情之後的 2022 蟬聯美國爵士作曲編曲家協會所頒發的傑出新音樂獎 (ISJAC Sonic Awards)；亦獲得美國權威爵士樂雜誌《DownBeat》所頒發之年度作曲獎項，同年發行第二張個人全創作專輯《我偏愛》與詩集《絮語之間》，探索現代詩與爵士樂相遇的各種可能與不可能。2023 年的夏末秋初之際，同為出身港都的音樂人，薛詒丹與方斯由攜手合作《白露爵士夜》，為家鄉的聽眾帶來爵士經典改編及個人作品。

aDAN (singer-songwriter) and S'yo FANG (pianist, arranger, composer), both grew up in this harbor city Kaohsiung. They released the albums *Flashback* and *I Prefer* respectively last year. In 2023, at the beginning of autumn, together, they will bring both jazz classics and the originals at the stage of their hometown.

演出曲目 Program

眾音和鳴獨我音未影	Everybody's Song But Not My Own
鍾愛之事	My Favorite Things
無所顧忌	Devil May Care
妮卡之夢	Nica's Dream
金曲組曲	Golden Melody Medley

----- 中場休息 -----

----- Intermission -----

南門路上	Nanmen Rd.
糖衣	Sugar-coated
夏日咖啡	Summer Café
拉丁組曲	Latin Jazz Medley

表演者與主辦單位保留更改參考曲目之權利，完整曲目詳見官網。

The performers and presenter reserve the right to change the repertoire. For a complete program, please visit our website.

演出者簡介 About the Artists

歌手 Vocal **薛詒丹 aDAN**



aDAN 薛詒丹 2022 年 9 月發行首張創作專輯《倒敘 Flashback》，曲風揉和 R&B、爵士、流行，充分展現 aDAN 薛詒丹游刃有餘的唱功與見長的多元音樂風格，用少見的女中音聲線，唱著時髦又都會女性的輕日記，曾以〈糖衣〉一曲入圍第 11 屆金音獎最佳節奏藍調歌曲獎；2022 年再度以同年發行的單曲〈南門路上〉入圍第 13 屆金音獎最佳爵士歌曲獎。

aDAN is a singer-songwriter based in Taipei, Taiwan. Known for her warm and silky voice texture, she's developed a unique style of music with her originals blended with different music influences, including R&B, jazz, pop and folk.

After aDAN (singer-songwriter) was nominated for the "Best R&B Song Award" at the 11th Golden Indie Music Awards with her single "Sugar-coated", she was once again nominated for the "Best Jazz Song Award" at the 13th GIMA with the single "Nanmen Rd."; in addition, she released her debut album *Flashback* in 2022, a gentle launch with her own voice and musical identity.

鋼琴 Pianist **方斯由 S'yo FANG**



方斯由為鋼琴演奏暨作編曲家。斯由於當代古典、爵士、即興音樂領域皆有涉獵，擅長揉和編寫段落與各類即興手法平衡音樂的有機性與無法預期性，創作作品亦包含劇場音樂、爵士大樂團編創，期許作品創造出觀者對於當代觀點可觸及性。

S'yo FANG is a Taiwanese-Dutch pianist, composer and arranger who is eager to present an accessible medium that immerses the audience in a complex range of human emotions. His music has the seamless openness created by the context of modern classical and contemporary jazz that brings the balance between improvisation and composition while transforming two musical languages. It does not eliminate the viewer but invites Modernism in a tangible way.

演出暨製作團隊 Artistic and Production Team

製作人 | 方斯由、薛詒丹

歌手 | 薛詒丹

鋼琴 | 方斯由

低音提琴、電貝斯 | 謝宗翰

鼓 | 黃子瑜

薩克斯風 | 蘇聖育

行政統籌 | 曾楚芳

執行協力 | 黃銘彰、蔡金燕

Producer | S'yo FANG, aDAN

Vocal | aDAN

Piano | S'yo FANG

Bass | Han HSIEH

Drums | HUANG Tzu-yu

Saxophone | SU Shen-yu

Administration Producer | Matilda TSENG

Execution Coordinator | Brian HUANG, Jennifer TSAI



衛武營節目線上問卷
Weiwuying Online Questionnaire

